
比賽工作人員申請表 
VOLUNTEER APPLICATION FORM 

 
 
比賽名稱 Event Name 

賽馬會滘西洲國際業餘公開賽 

The Jockey Club Kau Sai Chau International Amateur Open 
 

比賽日期 Event Dates 

2023 年 10 月 27 日，28 日及 29 日(星期五、六及日)  

27, 28 & 29 October 2023 (Friday, Saturday & Sunday) 
 

職責 Duties 

1. 工作人員的主要職責是為參賽球員在場上提供賽事記分服務及協助觀察參賽球員的打球落點。 

Volunteers would be mainly required to perform on-course scoring and ball-spotting. 

2. 每天需於上午 8 時至下午 2 時期間工作大約 6 小時。 

Requested to work for approximately 6 hours per day between 8am and 2pm. 
 

待遇 Benefits 

1. 每工作一天可免費享用東場、北場或南場 18 洞打球一次，只適用於星期一至五（公眾假期除外），並參照
現時球場有關預訂打球的細則，工作人員須自行訂場。 

Volunteers will be entitled to one complimentary round of 18-hole on East Course, North Course or South Course 

for each day of volunteer services. It could be redeemed on weekdays only (excluding public holidays) and 

subject to the current Golf Course terms and conditions for tee-time booking by the volunteers themselves. 
 

2. 可於每個工作天免費享用來回渡輪服務，早餐及午餐。 

Complimentary ferry services, breakfast and lunch package on each day of volunteer services. 

 

個人資料 Personal Information 

姓名 Name:                                            (English)                           (中文) 

年齡 Age:               性別 Gender:  

   (工作人員必須年滿 18 歲或以上 Volunteers must be aged 18 years or above) 

聯絡電話 Contact Number:                     電郵 Email:                                          

 

成功申請者將會於比賽一星期前收到由比賽總監發出的確認電郵。 

Successful applicant will receive a confirmation email by Tournament Director 1 week prior to the tournament day. 

 

工作人員可選擇工作一天，兩天或三天。請在適當的日子加 。  

Volunteers could support the tournament for 1, 2, or 3 days. Please tick the date(s) below you are available. 

□ 27/10/2023   □ 28/10/2023   □ 29/10/2023 
 

閣下是否曾任本球場的比賽工作人員？ Have you ever worked as our volunteer?  

(有經驗者將獲優先考慮 Applicant with experience is preferred)    □   是  Yes          □     否   No 
 

閣下是否有親友參加是次賽事？Are you related to any participants in this tournament?    

□   是  Yes          □     否   No 

如是，請列明參賽者的姓名 If yes, please specify his/her name:                                          
 

 
收集個人資料聲明 PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT 

本人確認本人已閱讀、明白及接納賽馬會滘西洲公眾高爾夫球場有限公司 (「球場」) 之私隱政策聲明 (「私隱政策聲明」) 中的所有條款 

(https://www.kscgolf.org.hk/document/PrivacyNotice_chi.pdf)。 本人同意球場使用此表格所提供的個人資料作私隱政策聲明內所載的用途。I 

confirm that I have read, understand and agree with all the terms of The Jockey Club Kau Sai Chau Public Golf Course Limited’s (“Golf Course”) 

Privacy Policy Statement (“PPS”) (https://www.kscgolf.org.hk/document/PrivacyNotice_eng.pdf). I consent to the Golf Course using the personal 

data provided in the form for the purposes as stated in the PPS. 

 

 

只供內部填寫 Office Use Only 

 

工作人員編號： 

Volunteer ID: 

申請者簽署 Signature of Applicant 
請填妥申請表並透過以下方式遞交: 
Please submit your completed application by the following means: 

 
- 以郵遞方式寄回 香港新界西貢郵政信箱 88 號 比賽委員會收；或 

By post to P.O. Box 88, Sai Kung Post Office, New Territories, Hong 
Kong - Attn.: Tournament Committee; or 

 
 
- 電郵 Email: tournament@kscgolf.org.hk 

□ 18 - 24    □ 25 - 34    □ 35 - 44 

□ 45 - 54    □ 55 - 64    □ > 65 

□ 男 M    □ 女 F   


